
Rada školy pri ZŠ s MŠ, Školská 1575, Hriňová 
 

Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ, Školská 1575, Hriňová 

 

 

Dátum: 23.01. 2017 o 17:00 hod. 

 

Prítomní : podľa priloženej prezenčnej listiny 

   

Hostia: Mgr. Emília Trebulová, riaditeľka ZŠ s MŠ 

   

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Voľba podpredsedu a tajomníka RŠ 

3. Prerokovanie a schválenie Štatútu RŠ na nasledujúce 4-ročné obdobie 

4. Prerokovanie plánu práce a školského poriadku na rok 2016/2017 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za prvý štvrťrok 2016/2017 

6. Návrh a schválenie plánu zasadnutí RŠ na rok 2017 

7. Prijatie uznesení 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

 

 Zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ, Školská 1575, Hriňová otvoril a ďalej viedol predseda RŠ  

doc. Ing. Marek Fabrika, PhD., ktorý na zasadnutí privítal Mgr. Emíliu Trebulovú , riaditeľku ZŠ 

s MŠ, a všetkých prítomných oboznámil s programom. 

 

 

 2. Voľba podpredsedu a tajomníka RŠ 

 

 Na začiatku zasadnutia novej RŠ  sa konali voľby podpredsedu a tajomníka RŠ. Predseda RŠ 

doc. Ing. Marek Fabrika, PhD. navrhol za podpredsedu RŠ Mgr. Martina Klimenta a za tajomníčku RŠ 

Mgr. Máriu Krnáčovú. Následne sa všetci členovia RŠ v hlasovaní vyjadrili k predloženému návrhu. 

 

Voľba podpredsedu RŠ     Voľba tajomníka RŠ 

Hlasovanie:  Za     10    Hlasovanie: Za     10   

   Proti     0     Proti     0 

   Zdržal sa     1     Zdržal sa     1 

 

Predložený návrh schválila  RŠ nadpolovičnou  väčšinou hlasov. 

  

 

3. Prerokovanie a schválenie Štatútu RŠ na nasledujúce 4-ročné obdobie   

  

 V ďalšom priebehu rada školy  schválila s menšími úpravami Štatút RŠ na nasledujúce 

štvorročné obdobie. 

Hlasovanie :    Za     11 

    Proti     0 

    Zdržal sa     0 

 



4. Prerokovanie plánu práce a školského poriadku na rok 2016/2017 

  

 RŠ prerokovala aj plán práce MŠ a školský poriadok ZŠ na školský rok 2016/2017. 

Zástupkyňa MŠ v rade školy Helena Výbošťoková  informovala prítomných o tom, že plán práce pre 

MŠ aktualizujú každý rok. V tomto roku  bude MŠ bližšie spolupracovať aj  s Centrom PPP v Detve. 

 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za prvý štvrťrok 2016/2017 

 

 Keďže v čase konania zasadnutia RŠ ešte neprebehla na ZŠ klasifikačná konferencia, neboli 

k dispozícii výsledky za 1. polrok školského roka 2016/2017. Mgr. Emíliu Trebulová , riaditeľka ZŠ 

s MŠ, preto všetkých prítomných oboznámila s výsledkami výchovno-vzdelávacej činnosti za 1. 

štvrťrok. Informovala , že v tomto školskom roku ZŠ navštevuje 150 žiakov na 1. stupni ZŠ, 207 

na 2. stupni ZŠ a 18 žiakov sa vzdeláva v špeciálnych triedach – variant A, B, C. Členom RŠ podala 

informácie o prospechu , správaní  i  dochádzke žiakov. Ďalej informovala o výsledkoch  Testovania 5  

žiakov 5. ročníka  a Kompara žiakov 8. a 9. ročníka. 

  

6. Návrh a schválenie plánu zasadnutí RŠ na rok 2017 

 

 Predseda RŠ doc. Ing. Marek Fabrika, PhD. predostrel RŠ  aj plán zasadnutí na rok 2017.  

Ďalšie stretnutia RŠ boli odsúhlasené v termínoch:  20. marec 2017, 28. jún 2017 a 18. september 

2017. 

 

7. Prijatie uznesení 
 

Uznesenia z riadneho zasadnutia RŠ pri ZŠ s MŠ, Školská 1575, Hriňová: 

 

2017/1  RŠ  schválila: 

  -    Štatút RŠ na nové volebné obdobie od 23. januára 2017. 

 

2017/2  RŠ berie na vedomie: 

  1.  plán práce a školský poriadok na rok 2016/ 2017, 

  2.  správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za prvý štvrťrok 2016/2017, 

   3.  plán zasadnutí RŠ na rok 2017. 
8. Rôzne 

 

 Ďalej sa členovia RŠ zhodli na tom, že by bolo vhodné informovať rodičov na triednych 

rodičovských združeniach o nových zástupcoch rodičov v RŠ a o spôsobe, ako sa môžu na nich 

obracať s prípadnými problémami či  rôznymi návrhmi. Bol predložený a odsúhlasený aj návrh 

zverejniť zápisnice zo zasadnutí RŠ na webovej stránke školy.  

 

 

9. Záver 

 

Predseda RŠ doc. Ing. Marek Fabrika , PhD. v  závere  poďakoval hosťovi  i členom RŠ  

za účasť a informoval, že do 31. marca  2017 vypracuje Výročnú správu o činnosti RŠ v r. 2016. 

 

Hriňová  30.01. 2017 

 

 

  

               .........................................         .....................................................

    

Zapísala: Mgr. Mária Krnáčová doc. Ing. Marek Fabrika, PhD. 

 predseda RŠ 


